



REFERAT FRA STYREMØTE 03 2018

Møtedato: Onsdag 4.4 2018 kl.18:00

Møtested: Framheim Majorstuen Gamle Fredrikstad

Deltagere:	Helge Kristiansen	Leder
	Unn Johannessen	Nestleder og kasserer
	Lisbeth Smestad	Sekretær
	Vigdis Lunde	Styremedlem
	Bjørn Magnussen	Varamedlem
	Lone Gudim	Varamedlem

Sak 6/18: Konstituere nytt styre

Vedtak:

Konstituert

Sak 7/18: Godkjenne styreprotokoll fra siste styremøte

Vedtak:

Godkjent

Sak 8/18: Status utstilling

Dan Karlsen Wang er leder og Unn Johannessen/ Lars Erik Gutubakken er med som medhjelper. Det skal avholdes ett planleggingsmøte neste torsdag.

Sak 9/18: Status jaktprøver/fugl og farm

Ola Javall er prøveleder på jaktprøvene. Det skal opprettes en arbeidsgruppe.

Søknad om utsetting av fugl til Miljøverndepartementet ble uteglemt i januar og ble først sendt i mars. Styret følger opp dette med Miljøverndepartementet. Bjørn Magnussen og Jan Stordahl er ansvarlige for fugl/farm og det skal avholdes ett møte vedrørende dette på Bekhus. Mer info kommer.

Sak 9/10: Valg av sponsor ansvarlig

Helge Kristiansen påtar seg jobben som sponsor ansvarlig og kontakter potensielle sponsorer. Lone Gudim lager ett notat med info om klubben vår. Vigdis Lunde legger ut forespørsel på nett om eventuelt medlemmer kan være med å skaffe sponsorer.

Sak 10/10: Valg av aktivitetsleder

Vidar Magnussen, Dan Karlsen Wang og Lone Gudim blir med i en aktivitetsgruppe. De prøver å opprette ett samarbeid med jeger og fisk foreninger i distriktet. De lager ett forslag til samlinger/treninger vi kan arrangere for medlemmene våre før sommeren.



Sak 11/10:

Gi mandat til Morten Jacobsen og Knut Tore Dale på vegne av ØFK og søke om tilskudd for utvikling av biotop/viltåker for å fremme bestanden av vilt og hønsefugler.

Vedtak:

Godkjent

Sak 12/10:

Eventuelt

- Forslag fra Lone om å rydde opp i cuper og vandrepremier, samt lage ett enklere system og se på helheten. Styret jobber videre med dette.
- Instruktørene som tok Fase 1 kurs i fjor får refundert kursavgiften på kr. 1750,- ved å skrive kontrakt med ØFK.
- Aversjonsinstruktører trenger oppdateringskurs i 2018. Bjørn sjekker hvem som vil være med. Oppstart av aversjon i slutten av mai.
- Forslag om at klubbmesterskapet avholdes hos Østfold kennel og hundesenter. Jostein Grav kontaktes for mulighet og tilgjengelige datoer.
- Styremøte avholdes første tirsdag i hver måned. Neste møte tirsdag 8.mai kl.18:00.

Lisbeth Smestad
Referent